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Tyniec i Park św. Wincentego a Paulo – to dwa piękne i ważne dla mieszkańców miejsca na mapie

Krakowa. Stały się też tematami interpelacji radnych Łukasza Gibały i Bolesława Kosiora. 

 

Radny Łukasz Gibała przekonuje, że rejon Tyńca pozostaje niedoinwestowany. Przypomina

w swojej interpelacji, że mieszkańcy od wielu lat oczekują na rozpoczęcie budowy kanalizacji w

rejonie ul. Podgórki Tynieckie – Wielogórska - Bogucianka w Krakowie. W związku z powyższym

radny pyta: czy budowa kanalizacji w ciągu tych ulic będzie realizowana w bieżącym roku?

Ewentualnie na jakie lata została odłożona budowa kanalizacji? Radny pyta też, czy realizacja

chodnika przy ulicy Bogucianka nie koliduje z planowanym przebiegiem kanalizacji

projektowanej w ciągu tej ulicy w sposób wymagający rozebrania chodnika na etapie budowy

kanalizacji?

Interpelacja radnego Bolesława Kosiora dotyczy parku św. Wincentego a Paulo. Radny

przypomina, że park ten już w ubiegłym roku stał się przedmiotem gorącej dyskusji i protestów -

kiedy na jego terenie, przy ul. Skarbińskiego inwestor chciał wybudować dwa bloki. Miasto

odmówiło wtedy wydania warunków zabudowy dla inwestycji, zapewniając, że chce zachować

park. Wydawało się, że mieszkańcy mogą być spokojni, gdyż teren parku zostanie pozostanie

enklawą zieleni. Jednak, jak się okazało Zgromadzenie Księży Misjonarzy sprzedało działkę

znajdującą się najbliżej kościoła. Sięga ona jednej trzeciej głównej alejki między kościołem, a

pomnikiem pośrodku parku. Nowy właściciel, który nieopodal, w miejscu dawnego szpitala

kolejowego, planuje budynek mieszkaniowo-usługowy. Deweloper zaoferował, że zamieni się z

Gminą Miejską Kraków — chciałby za tę działkę np. pobliski teren wzdłuż al. Kijowskiej, pas

biegnący od skrzyżowania z ul. Lea. Radny prosi o pełne informacje w tej sprawie ze względu na

znów rosnący niepokój mieszkańców.
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